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1. Heini Kiukkonen avasi kokouksen
2. Paikalla:

Jonathan Timonen
Nelly Lång
Tuukka Kulmala
Liinus Laitamäki
Heli Keski-Huikku
Minna Puisto (sihteeri)
Anu Mäkivierikko
Päivi Mäkiranta
Karoliina Saukko
Sanna Juupaluoma
Hanne Risku
Katja Luukaslammi
Heini Kiukkonen (puheenjohtaja)

3. Kauhajoki goes to Voice of Finland. Katsottiin alkuun tallenne Jonathan Timosen

upeasta esiintymisestä Voice of Finlandissa.

4. Kouluruokailun kehittämisen tilanne

a. Kevytmaitoa on kokeiltu viime viikolla kouluruokalassa. Sovittu, että

kokeillaan kevytmaidon käyttöä kuukauden verran. Markkinoidaan

kevytmaidon kokeilua ja laitetaan lappu tiedoksi, että kevytmaitoa voi pyytää

keittiöltä lisää, jos se on loppunut.

b. Mausteet tulisi markkinoida ennen niiden käyttöönottoa. Markkinoinnin hoitaa

Liinus, Tuukka ja Heini.

c. Häiriökäyttäytymisestä ruokalassa keskusteltiin. Kiinnitetään tähän huomiota

ja puututaan häiriökäyttäytymiseen.

5. Vape/nikotiini-valistuksen tilanne

Tuntisuunnitelmat ja materiaalit ovat valmiina. Valistustunnit pidetään 5.-6.-luokille

koulukeskuksessa sekä sivukouluilla. Valistustunti Päntäneen koululle on jo sovittu.

Muut vielä sopimatta. Karo tai Heini menee oppilaiden mukaan. Kuljetuslupa-asiat

tulee olla kunnossa. Kyseisten valistusten harjoittelu on sovittu pidettäväksi 9.-luok-

kien tukaritunnilla.

6. Ajankohtaiset asiat koululla

a. Seppo-peli:Karoliina pitää 7.-luokkalaisille päihdeaiheisen pelin. Jakaantuu

kahdelle oppitunnille. Päivittänyt vapeen liittyvää asiaa peliin.

b. Mielen hyvinvoinnin putki 8.luokille huhtikuussa (järjestäjänä päihde- ja

mielenterveystyöryhmä)



c. Turvallisuustilanne koululla

i. Rehtorin on laittanut wilma viestiä huoltajille ja henkilökunnalle

koulussa ilmenneestä levottomuudesta/häiriökäyttäytymisestä ennen

hiihtolomaa. Luettiin tämä viesti kokouksessa. Viestin pohjalta

keskusteltiin vapen käyttämisestä koulussa, puhelimien käytöstä

tunneilla ja oppituntien levottomuudesta. Keskusteltiin myös

häiriökäyttäytymisestä, negatiivisesta puheesta ja empatian

puutteesta. Syksyn aloituksessa tulisi keskustella edellä mainituista

aiheista.

ii. Positiivista ilmapiiriä ja hyvän huomioimista tulisi lisätä. Jos tähän

tulee ideoita, niin niitä otetaan mielellään vastaan.

d. Poliisien luento koululla. Kaikille luokille pidettiin poliisin luennot. Vanhemmille

voisi laittaa viestiä poliisin luentojen sisällöstä. Tulisiko viestiin liittää myös

ilmiöistä tietoa, josta nuorisopalveluide/perheohjaamon laatima kysely

henkilökunnalle. Minna selvittää viestimahdollisuutta rehtoreilta. Keskusteltiin

myös siitä, että pitäisikö jonkun kertoa erilaisista somealustoista ja niiden

aiheuttamista vaaroista henkilökunnalle ja vanhemmille.

e. Välituntitoiminta: Rentoutusvälkät, Lukuvälkät, Karaokevälkät

Rentoutusvälkkiin on osallistunut n. 8-15 oppilasta. Lukuvälkillä ei ole ollut

oppilaita. Mietitty lukuvälkän siirtämistä auditorioon. Nuorisopalvelut aloittavat

karaokevälkät auditoriossa tiistaina ja keskiviikkona ainakin kahden viikon

ajan.

7. Muut asiat

a. Välipala-asia. Välipalaa ei voi ottaa lisää, sitä kuitenkin jää ja se tarjoillaan

seuraavan päivän ruokailussa. Oppilaat kuitenkin maksavat välipalasta, niin

toivovat, että saisivat ottaa välipalaa lisää, jos sitä jää. Nelly selvittelee

oppilaskunnan kokouksessa, mihin välipalasta maksetut rahat käytetään.

Heini keskustelee keittiön kanssa asiasta vielä.

b. Katja kertoi, että nuva on päättänyt rahoittaa 500 euroa luennoitsijaan.

Sovittiin, että Nelly kartoittaa oppilaskunnan kokouksessa, onko heillä ideoita

luennoitsijasta tai luennon aiheesta.

c. Katja kertoi, että lapsiparlamentti on tehnyt valtuustoaloitteen tarjottimien

takaisin saamisesta kouluruokalaan.

d. Kamalat äidit ryhmä alkaa, 10 kerran tapaaminen, ohjaajana Katja

8. Seuraavan kokous maanantaina 29.4.2024 klo. 15-16.30

a. Kokoukseen pyydetään Lari Marjamäkeä mukaan.

9. Kokouksen päätös




